
Bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening - Mandag 29.juni 2020 kl.19.30 

Tilstede: Helle, Anne, Dennis, Kenneth & Line 

1. Godkendelse af dagsorden - OK 
2. Godkendelse af referat fra sidst – Godkendt (Anne og Kenneth mødes om mailinglisten).  
3. Meddelelser 

a. Status AMC og stadion. (Helle og Kenneth)  
Gruppen er lykkedes med at AMC ikke kom på stadion. Bestyrelsen er derfor ikke 
længere involveret i gruppen. De resterende medlemmer har dannet en ny gruppe som 
hedder ”Bevar AMC” 
b. Status byggeri på Hjørnegrunden. 
Hængepilen er blevet beskåret voldsomt, og bestyrelsen har rettet henvendelse til 
kommunen. Vi anbefaler husejerne omkring grunden at skrive til Gråkjær hvis der er 
bekymringer om sætningsskader. 
c. Status trailerpladsen. 
Punktet bliver drøftet på generalforsamlingen. 
d. Status på Bakkegården 
Byggeriet starter nu. Opførelse af 6 boliger. Byggetilladelsen er ændret fra 5-6 boliger. 
Bestyrelsen undersøger det nærmere. 
e. Belysning 
På generalforsamlingen fremlægges belysningen for borgerne. 

 
4. Trafikken i Herstedvester. 

a. Trafiktælling og hastighedsmåling-hvis kommet. 
Der er ikke kommet tal. 
b. Opsætning af 30 km skilte. 
Helle skriver til kommunen om opsætning af endnu to 30 zoners skilte 
c. Samarbejde med lejerne på gårdene 
Bestyrelsen har drøftet muligt fremtidigt samarbejde med lejerne på Horsholmgården 
og Bakkegården. Der er ikke besluttet noget. 

 
5. IT og hjemmeside 

Intet nyt. 
 

6. Økonomi 
a. Formanden indstiller at vi bevilliger 1000kr til dækning af udgifter i forbindelse med 

Stadion uden Motorsport-hjemmeside og facebook. 
Bestyrelsen accepterer forslaget. 

b. Bankforbindelse 
Kenneth Undersøger om vores CVR-nummer og e-boks er ok. Samtidig undersøger 
vi mulighederne for at skifte bank. 

 
7. Planlægning af generalforsamling 20.august 

a. Supplerende skriftlig beretning til tidligere fremsendt beretning. 
Bestyrelsen supplerer mundtligt hvis behov. 



b. Nye bestyrelsesmedlemmer? 
Bestyrelsen vil udsende en mail for at opfordre grundejerne til at stille op til 
bestyrelsen. 

 
. 

8. Næste møde. 7. september 2020 kl. 19 hos Anne. 
 

 
 


